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kuryr 2. listopadu 2023

Profesor, který protlačoval medicínskou tyranii během
Covidu-19, dnes žebrá o odpuštění

infokuryr.cz/n/2023/11/02/profesor-ktery-protlacoval-medicinskou-tyranii-behem-covidu-19-dnes-zebra-o-odpusteni

Profesor, který kdysi prosazoval přísné lockdowny a další
opatření během pandemie Covidu-19, se nyní cítí zahanben a prosí
o odpuštění.

Scott Galloway, profesor na Newyorské univerzitě (NYU), Sternově
obchodní fakultě, se k tomuto přiznal během panelové diskuse dne 27.
října 2023 v pořadu televize HBO „Real Time with Bill Maher“ (V
přímém přenosu s Billem Maherem). Profesor přiznal, že se „mýlil“,
když hájil dlouhodobou politiku lockdownů.

„Během Covidu-19 jsem byl členem školní rady na škole mých
dětí. Prosazoval jsem politiku přísných lockdownů,“  řekl Galloway
Maherovi.

https://www.infokuryr.cz/n/2023/11/02/profesor-ktery-protlacoval-medicinskou-tyranii-behem-covidu-19-dnes-zebra-o-odpusteni/
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„Při zpětném pohledu musím přiznat, že jsem se mýlil. Škody na
dětech způsobené tím, že dlouho nechodily do školy, byly větší než
rizika onemocnění na covid.“

Je však třeba podotknout, že všichni jsme pracovali s nedokonalými
informacemi a dělali jsme, co bylo v našich silách. Poučme se z toho,
berme se navzájem na zodpovědnost. Ale vnesme trochu milosti a
odpuštění za toto neblahé období.“

Jak se dalo očekávat, mnozí lidé na sociálních sítích nepřijali
Gallowayovu omluvu příliš velkoryse.

Někteří z nich na síti X (dříve Twitter) vyjádřili své pohrdání a
poznamenali, že jeho definice „dělat, co je v našich silách“, znamenalo
zahanbovat, zesměšňovat a ostrakizovat každého, kdo se odchýlil od
oficiálního narativu, že lockdowny a vakcíny proti Covid -19 zachraňují
životy.

„Ne, na to nesmíme nikdy zapomenout – nezáleží na tom, že teď
říkáte, že jste ‚dělali to nejlepší, co jste mohli’. Dovolili jste, aby se vás
zmocnil strach a všechny jste poučovali na základě toho
strachu. Někteří z nás se vám to snažili říct, ale vy jste nás
zesměšňovali,“ napsal jeden uživatel s přezdívkou @AgentRaster.

Uživatelka s přezdívkou @callme_Chari si mezitím ve svém příspěvku
nedávala ubrousek před ústa a napsala:

„Žádné odpuštění. Mnozí vám opakovaně říkali, že se mýlíte. Byli jsme
však odstrčeni stranou a umlčeni.

Bylo nám řečeno, že ‚experti’ vědí lépe než my. Všichni přitom víme, že
jste se z toho období nic nepoučili. Pokud by se pandemie zopakovala,
většina ‚covidianů’ by udělala přesně tytéž věci znovu. Nemělo by vám
být odpuštěno, měli byste být bráni na zodpovědnost.“
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Není to poprvé, co někdo vyzval k „amnestii za Covid-19“

Mimochodem, Galloway nebyl prvním člověkem, který po pandemii
požadoval odpuštění za medicínskou tyranii. Přesně před rokem
vyzvala profesorka z Brownovy univerzity Emily Osterová
prostřednictvím článku z října 2022 pro časopis Atlantic na
pandemickou amnestii.

V názorovém komentáři navrhla „příměří“ v podobě odložení stran
všech hrozných pandemických rozhodnutí.

Osterová také vyzvala lidi, aby odpustili a zapomněli na všechna
nařízení týkající se veřejného zdraví související s onemocněním Covid-
19, jako byly lockdowny, zavírání škol, příkazy k nošení roušek a na
následné škody na životech lidí.

Pokračovala, že to bylo proto, že lidé „byli ve tmě a nevědomosti
ohledně Covidu-19“.

„Uznejme, že jsme učinili komplikované rozhodnutí tváří v tvář hluboké
nejistotě, a pak se pokusme spolupracovat na opětovném budování a
pokroku.“

Stejně jako Gallowayova výzva k odpuštění a milost, ani Osterovy
návrh na pandemické příměří se mnohým nelíbil. John Nolte z portálu
Breitbart se připojil ke sboru opozice a nastínil své body v článku z
listopadu 2022.

„To se nikdy nestane,“ začal.

„Nejdříve musí dojít k přiznání provinění, ospravedlnění, převzetí
odpovědnosti a pokání. Od našich covidových utiskovatelů však
nevidíme nic podobného,   místo toho vidíme jen lež a vydírání.“

https://www.badatel.net/covidovi-zlocinci-dnes-zobru-o-odpustenie-po-tom-co-znicili-zivoty-milionom-ludi/
https://stranapro.cz/
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(Související: Harrison Smith: Návrh Emily Osterové na „pandemickou
amnestii“ si zaslouží velké NE.)

„Žádná amnestie nebude, dokud nebude vyvozena zodpovědnost pro
barbary, kteří přinutili naše blízké zemřít o samotě. Především nedojde
k odpuštění, protože vám to není líto. Pokud dostaneš příležitost,
uděláš to všechno znovu!“

Závěr

Navštivte stránku Pandemic.news , kde najdete další příběhy o
lékařích-tyranech, kteří dnes žádají pandemickou amnestii.

Podívejte se také na video  (v angličtině), jak Harrison Smith ze stránky
InfoWars zdůrazňuje, že pandemická amnestie, kterou Osterová
navrhuje, si stejně jako Gallowayova výzva k odpuštění za Covid-19
zaslouží velké NE!:

Autor: Roman Tomey, Zdroj: naturalnews.com

 
 

https://www.naturalnews.com/2022-11-07-harrison-smith-pandemic-amnesty-suggestion-big-no.html
https://pandemic.news/
https://www.brighteon.com/557c1817-735b-4c83-b2d4-742bad276ed5
https://www.naturalnews.com/2023-10-31-covid-lockdown-pushing-professor-now-begs-forgiveness.html

